
POLÍTICAS PARA LAS PERSONAS

 
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL DE

EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I JOVENTUT

Mislata, 21 de juny de 2017, 14:30 hores.

Assistents: 

Pepi Luján Martínez

Ana María Julián Ruiz

Dolores Hortelano Ramón

José Luis García García

Javier Santés Alpuente

Ximo Moreno Porcal

Antonio Arenas Almenar

Fernando Gandía Escorihuela

Antonio Sanchís Navarro

Javier Gil Marín

José María González Murgui

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta de 17 de maig i del dia 7 de juny.

Se sotmet a votació l'aprovació de l'acta de 17 de maig de 2017, la qual queda

aprovada per unanimitat dels presents.

Se sotmet a l'aprovació de l'acta del dia 7 de juny i el Sr. Gandia manifesta que se

li va fer una manifestació fent referència que fera les labors de secretari de la comissió,

sol·licitant que el Sr. Moreno es retractara de les seues  paraules.

Intervé la Sra. Luján per a dir que en l'anterior comissió tot va quedar conclòs i

d'ací la raó que no es posara res en l'acta. I per tant, no calia tornar a traure el tema i ho

donaven per tancat.
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Sotmesa a aprovació de l'acta del dia 7 de juny, aquesta s'aprova amb els vots a

favor del grups polítics PSOE i Ciutadans, vots en contra del grup Popular i l'abstenció

de  Compromís.

A continuació, la Sra. Luján passa a contestar a les següents preguntes de

l'anterior comissió:

-Quant a la cessió d'algunes instal·lacions a l'associació “Menys Graus” per a

realitzar les seues activitats, contesta que s'ha cedit el col·legi Gregorio Mayans i el

Centre Jove del Mercat.

-Respecte de l'esdeveniment de les “Paelles Sound Mislata”, celebrat el passat

mes de maig, contesta que la neteja la va realitzar la gent que va participar, no va ser

ningú de l'Ajuntament.

-Pel que fa als imports concedits i les quantitats se vos informarà dels imports a

través dels decrets.

2. Assumptes de control: Mes de l'Esport a Mislata.

El Sr. Gandia pregunta per què aquest punt de l'orde del dia es porta a falta de 9

de dies per a la seua conclusió,  i no quan va començar el 29 de maig.

La Sra. Luján contesta que no s'ha portat abans perquè no s'havien completat

tots els expedients, ja que els clubs, encara que haja començat el mes de l'esport,

continuen sol·licitant fer activitats i, a mitat de mes, més o menys, quan acaben les

peticions, portarem el tema perquè vegeu els que han participat en el mes de l'esport.

3. Precs i preguntes

El Sr. González felicita a l'equip de la biblioteca municipal pel seu treball en la

campanya d'animació a la lectura.

El Sr. Gil pregunta si en el cine d'estiu veurà alguna sessió en valencià.

La Sra. Luján contesta que encara no està tancat i no tenim tots els títols.
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Contínua el Sr. Gil i pregunta sobre la valoració dels “Patis dinàmics”.

La Sra. Julián contesta que el dit projecte es valorarà una vegada concloga, s'està

en període de prova, per la qual cosa la valoració es farà més avant. No obstant això, fins

ara la valoració és positiva, i la gent està contenta.

El Sr. Gil pregunta per què els voluntaris van arreglar les pistes de la Canaleta i no

els treballadors de l'empresa de manteniment de les instal·lacions.

La Sra. Luján contesta que ho preguntarem i mirarem quin ha sigut el treball que

van realitzar.

El Sr. Gil pregunta per què se li han negat alguns espais i instal·lacions del centre

Jove a l'associació “Menys Graus” i les raons de la seua negativa. En concret les següents:

-Les sales Espai obert, Espai blau, Espai taronja, Espai verd i la sala multiusos,

sol·licitat des de les 20:00 hores del dia 17 de juny fins a les 03:00 de la matinada del 18

de juny.

-Les sales Espai obert, espai blau, taronja, verd i la sala multiusos, sol·licitat des de

les 20:00 hores del dia 29 de juny fins a les 03:00 de la matinada del 30 de juny.

-Les sala Espai obert, espai blau, taronja, verd i la sala multiusos, sol·licitat des de

les 20:00 hores del dia 30 de juny fins a les 03:00 de la matinada de l'1 de juliol.

-La piscina d'estiu, des de les 21:00 del dia 30 de juny fins a les 01:30 hores del dia

1 de juliol.

-Els camps futbol de la Canaleta el dia 30 de juny fins a les 03:00 hores del dia 1 de

juliol.

-El pati del col·legi Amadeo Tortajada, des de les 19:30 del dia 1 de juliol fins a les

01:30 del dia 2 de juliol.

Sol·licita se li conteste si ha sigut decisió tècnica o hi ha cap informe o si ho han

sol·licitat anteriorment altres associacions i, si és el cas, sol·licitem els registres d'entrades

de les dites sol·licituds.
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El Sr. Gil prega que havent revisat les fotografies dels premis escolars, si seria

possible contractar uns nous podiums, ja que els que hi ha ja es troben deteriorats.

El Sr. Gandia sol·licita accés a l'expedient dels “Patis dinàmics”.

La Sra. Luján contesta que està a la seua disposició per a la seua consulta.

El Sr. Gandia també sol·licita informes de les denegacions de les instal·lacions a 

l'associació “Menys Graus”. 

També pregunta el Sr. Gandia, com s'ha informat els jóvens sobre el projecte 

“Mislata Jove 22.02”.

El Sr. Arenas contesta que s'ha informat través de les xarxes socials, pàgina web,

les bases i en tots els centres municipals. En general, són els mateixos canals de sempre,

als que tots tenen accés.

El Sr. Gandia pregunta sobre el curs de formació dels desfibril·ladors i vol saber

quan i els que realitzaran el dit curs.

La Sra. Luján contesta que se li informarà.

També vol informació sobre els que són els monitors que imparteixen els cursos

que es realitzen en “La Fàbrica”.

Contínua el Sr. Gandia i sol·licita informació del programa d'activitats sobre la “II

Trobada del Consell de l' Infància”, ja que no van rebre la informació.

La Sra. Luján contesta que s'envià a tots, que potser haurà sigut un error, però

s'envià a tots la informació. No obstant això, ho tornarà a enviar.

El Sr. Gandia contesta que tornaran a revisar les adreces electròniques, però que

no els consta haver-ho rebut.

També pregunta sobre el programa de les festes patronals i populars. 
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El Sr. Arenas contesta que està treballant en el programa de festa populars.

El Sr. Gandia pregunta també sobre informació dels campaments d'estiu, ja que

no té constància que s'haja informat dels mateixos.

La Sra. Luján contesta que es va informar i va difondre la informació, inclús el Sr. 

Gil ja tenia coneixement del mateix, i ara estan cobertes totes les places.

I sense més assumptes a tractar, a les 15:00 hores, s'alça la sessió, del contingut

de la qual s'estén la present acta, i de tot això, com a secretari, certifique. 

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI, 

  

ELS REGIDORS I LES REGIDORES ASSISTENTS
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